
Zápis z pracovní porady obecního zastupitelstva v Kališti ze dne 19.9.2007. 

Poradu obecního zastupitelstva zahájil v 19.00 hod.starosta. Uvítal přítomné, jako 
ověřovatele dnešního zápisu určuje p. Jakoubka. Chybí Lojda Jaroslav, Starosta přizval na 
dnešní poradu správce obecního lesa ing. Beneše. 

Místostarosta Jindřich Kučera seznamuje se zápisem z minulé porady. Zápis je 
schválen a podepsán ověřovatelem. 

Úvodem ing.Beneš seznamuje s hospodařením v našich lesích, těžbou,dosazováním, 
zřizováním oplocenek. Dále podává návrh na nové hospodaření, které by chtěl zavést. 
Vytvořilo by se Sdružení, při čemž by každá obec byla samostatně hospodařící jednotka. 
Jelikož nejsme plátci daně, ušetřili bychom DPH. 

Zastupitelé s tímto návrhem souhlasí. 

Zpráva starosty: 

- Z hygieny došly vzorky pitné vody. Zvýšení železa a zákalu bylo způsobeno 
zastavením a vypuštěním jedné větve při provádění jedné přípojky. 
Byly odebrány vzorky pitné vody na výskyt radonu. Před odradonovací kolonou 
bylo naměřeno 600 bkl, za zařízením 200 bkl. 

- Dne 1.12.2007 se bude vybírat vodné a stočné na OÚ. Starosta žádá členy 
zastupitelstva o pomoc při zapisování vodoměrů. V Býkovci zajistí místostarosta 
Kučera. 
Dne 20.9. bude na Policii v Telči porada starostů. 

- Bylo zjištěno, že firma ve Znojmě dosud nezaplatila fakturu za dřevo v loňském 
roce. Starosta spolu s ing.Benešem prověří. 

- Dne 25.9.2007 se budou v Třešti upřesňovat jízdí řády ICOM. Týká se obcí, kde 
autobusy jezdí přes Třešť. 

Závěrem poděkoval starosta všem za účast a poradu ukončil 


